
 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 19. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 29. 4. 2004 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

 

z 19. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 29.4. 2004 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 13 poslancov OZ boli prítomní všetci. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce, Ing. Luca J. - prednosta 

OcÚ,  Holop F.-riaditeľ MKS,  Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce, Šuba O.-pracovník 

OcÚ Nesvady, Nagy I. – pracovník OcÚ, Mátyus J. - riaditeľ VPS, Ing. Vrábel K. – vedúci ŠH, 

Ďurika T.-náčelník OP a pozvaní hostia.  

 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal najprv v reči slovenskej a potom aj  

v maďarskej  prítomných poslancov  ako aj divákov pri televíznych obrazovkách a oboznámil  

ich s programom jednania 19. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

Navrhol do programu jednania v rámci bodu rôzne prejednať zriadenie spoločného školského 

úradu, resp. rozšírenie činnosti Spoločného obecného úradu a pozvánku obce Bőszénfa v MR. 

Nakoľko poslanci nemali k programu jednania iné pripomienky a návrhy, p. starosta dal 

hlasovať o doplnenom programe jednania OZ. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil: Ryšavú Martu a Asztalos Jozefa. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Ing. Takács Zoltán., Molnár Zoltán., Haris Zoltán. 

P. starosta konštatoval, že sú prítomní všetci poslanci a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

 

P r o g r a m : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

       2.  Správa ÚIK o výsledku vykonania úplnej inventarizácie majetku obce k 31. 12. 2003 

       3.  Správa o plnení rozpočtu obce Nesvady k 31. 3. 2004 

4. Rôzne:  -    Informatívna správa o stave pohľadávok obce Nesvady  za I. štvrťrok 2004  

                          -    Informácia o riešení separovaného zberu odpadov v obci Nesvady 

                          -    Informatívna správa o výsledku monitoringu množstva odvezeného 

                                odpadu z obce  v mesiacoch marec, apríl 2004. 

                          -    Návrh zmluvy firmy Veronika a.s. na likvidáciu nebezpečného odpadu 

                          -    NTV, s.r.o. – schválenie výsledku hospodárenia valnou hromadou 

                          -    Svitač Vojtech – žiadosť o odpredaj nehnuteľnosti 

                          -    Delegovanie zástupcov obce do školských rád / ZŠ, ZŠ s VJM, MŠ  

                               Hurbanova, MŠ Sládkovičova, CVČ/ 

                          -    Prejednanie návrhu na zriadenie spoločného školského úradu 

                          -    Pozvánka obce Bőszénfa v MR. 

       5.  Rozprava a interpelácia poslancov  

       6.  Návrh uznesenia 

       7.  Záver 
     



 

 

J e d n a n i e : 

1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

- priložená k zápisnici 

    P. prednosta predniesol kontrolu plnenia unesení a úloh. 

Pripomienky zo strany prítomných neodzneli. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

 

       2.  Správa ÚIK o výsledku vykonania úplnej inventarizácie majetku obce k 31. 12. 2003 

            - priložená k zápisnici 

            Predkladá: prednosta OcÚ 

 P. starosta – k majetku obce v globále – na májové-júnové zastupiteľstvo by chcel na OZ     

            predložiť prehľad budov z hľadiska poistného – zamýšľa sa nad tým, že sa poistí nie  

            účtovná hodnota, ale skutočná hodnota niektorých budov. Reálna hodnota majetku obce  

            v dnešných cenách je cca 500 mil. Sk. 

Gál T. – l. bod na poslednej strane – sušič prádla – v akom je stave a ak je to možné z hľadiska  

             funkčnosti namontovať pre potreby futbalistov. 

P. starosta – je funkčná, ale má veľkú spotrebu el. energie a preto nedoporučuje používať. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje v budúcnosti prehľadnejšie spracovať časť  

                          budovy-stavby. 

Molnár – na 2. str. – počítače pre ZŠ – z akých fin. prostriedkov boli zakúpené. 

P. starosta – ZŠ podala projekt „Otvorenú škola“ v ktorej vyhrali 110 tis. Sk.  

                     Tieto fin. prostriedky boli poukázané na účet obce, za ktoré boli zakúpené  

                     počítače. 

Becse O. – inventarizácia bola vykonaná v 18. strediskách. Konštatoval prírastok majetku obce. 

Ing. Takács – predposledná strana – ZŠ – o aké dlžoby ide a či boli tieto záväzky vysporiadané. 

Nagy I. – ide o odmeny zamestnancov a odvody a je to vysporiadané k 10. 1. 2004. 

 Pretože iné pripomienky zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať 

o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci prítomní za. 

 

3. Správa o plnení rozpočtu obce Nesvady k 31. 3. 2004 

- priložená k zápisnici 

             Predkladá: Nagy Imrich 

K predloženej správe poslanci nemali pripomienky ani dotazy 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

4. Rôzne:   

-    Informatívna správa o stave pohľadávok obce Nesvady  za I. štvrťrok 2004  

      - priložená k zápisnici 

      Predkladá: Nagy Imrich  

P. starosta – správa bola hodnotená na pracovnej porade v pondelok, kde bolo uložené 

                    p. Nagyovi v číselnej časti uvádzať údaje z predošlej správy aby sa mohol  

                    porovnávať vývoj, čo je uvedené aj v návrhu uznesenia. 

Ing. Takács – daň z nehnuteľnosti – zabezpečiť vymoženie uplatnením záložného práva  

                       u dlžníkov. 

P. prednosta – v najbližšej správe uviesť konkrétne kroky k úspešnému vymoženiu  

                        pohľadávok. 



Iné pripomienky zo strany prítomných neodzneli. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

-    Informácia o riešení separovaného zberu odpadov v obci Nesvady 

     - priložená k zápisnici 

     Predkladá: Ing. Juraj Miškovič   

Ing.Miškovič – využil príležitosť na spropagovanie separovaného zberu, prvotné triedenie by  

                         robili  doma občania do vriec a druhotné VPS Nesvady. Bez potrebnej motivácie   

                         občanov realizácia separovaného zberu v obci nebude mať význam. 

                         Skúsenosti obcí kde sa tento zber realizuje poukazuje na zníženie množstva  

                         odpadu cca o 30%. Preto sa navrhuje uzavretie zmluvy o spolupráci s obcou   

                         Palárikovo, kde už úspešne realizujú separovaný zber. 

Haris Z. – komisia poľnohospodárstva doporučuje tento zber realizovať prostredníctvom VPS  

                 a tým vytvoriť ďalšie pracovné miesta pre našich občanov. 

Becse O. – poplatky za skladovanie odpadov tzv. úložné – t.j. 330,- Sk/t. Tie obce, ktoré  

                  preukážu separovaný zber, týmto spôsobom budú znižovať vlastné náklady. 

                  Závisí od občanov, či v budúcnosti sa poplatky za odvoz TKO zvýšia resp. znížia  

                  a to od ich prístupu k separovanému zberu odpadov. 

Ing. Takács – sa pýtal, či sú poplatky z reciklačného fondu nárokovateľné. 

P. starosta – po predložení a splnení určitých podmienok je fond povinný zaplatiť obci finančné  

                    Prostriedky na základe vydokladovania príslušných ptovrdení. 

Gál T. – občania budú mať výhody aj z toho hľadiska, že budú mať zdravšie životné prostredie. 

 Nakoľko iné pripomienky zo strany prítomných neodzneli, p. starosta dal hlasovať 

o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za.  

 

-    Informatívna správa o výsledku monitoringu množstva odvezeného odpadu z obce   

     v mesiacoch marec, apríl 2004. 

     - priložená k zápisnici 

     Predkladá: Imrich Nagy    

P. starosta – výsledky poukazujú na zníženie odpadov o 20%, čo je možné pripísať aj  

                     neskorému príchodu  jari a odvozu odpadov len od tých občanov, ktorí mali  

                     zaplatené poplatky za odvoz TKO. 

P. prednosta – ukázalo sa, že je dobré preverovať a zároveň sa ukázalo, že neboli podstatné  

                        rozdiely pri váženiach množstiev odpadov na skládke odpadov. 

 Pretože pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať 

o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

-    Návrh zmluvy firmy Veronika a.s. na likvidáciu nebezpečného odpadu 

     - priložený k zápisnici 

P. starosta – ide o odpad elektronický a elektrotechnický. Doporučuje zmluvu uzavrieť na l  

                    rok a po vyhodnotení spolupráce je možné zmluvu predĺžiť. Doporučil realizovať  

                    zber tohto odpadu v obci raz za štvrťrok. 

Ing. Miškovič – doporučil túto zmluvu odložiť a riešiť cez integrovaný zber cez obec  

                           Palárikovo. Záujemcovia na každý druh odpadu existujú a dokonca licitujú 

                           na ceny.  

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 



-    NTV, s.r.o. – schválenie výsledku hospodárenia valnou hromadou 

      - priložená k zápisnici 

      Predkladá: Ing. Luca – konateľ spoločnosti 

P. starosta – každá spoločnosť má predložiť záverečnú správu.  P. Dibusz podal žiadosť  

                    o uvoľnenie z funkcie konateľa, ktorú doporučuje zároveň schváliť. 

Ing. Takács – frakcia SMK navrhuje schváliť výsledky hospodárenia NTV a navrhujú za  

                       konateľa spoločnosti zvoliť Ing. Miškoviča. 

Ing. Miškovič – funkciu prijal. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

-    Svitač Vojtech – žiadosť o odpredaj nehnuteľnosti 

     - priložená k zápisnici 

Ing. Miškovič – v prípade odpredaja komisia výstavby doporučuje predajnú cenu vo výške  

                           800 tis. Sk s tým, že žiadateľ zabezpečí ocenenie a geometr. plán na oddelenie  

                           pozemku. 

Haris Z. – komisia podnikat. aktivít nedoporučuje a tak isto ani poslanecký klub SMK  

                 nedoporučuje predaj tejto nehnuteľnosti. 

P. starosta – sa opýtal poslancov kto je za to, aby sa táto nehnuteľnosť predala. 

Ani jeden poslanec nehlasoval za. 

Ing. Takács – frakcia SMK navrhuje túto budovu po zrekonštruovaní  využiť na prenájom  

                       bytov. 

P. starosta – potom radšej postaviť z fondu nové byty. Obáva sa, že po 2 rokoch bude táto  

                    budova v takom stave, že o jej kúpu nebude mať už nikto záujem a obec na  

                    rekonštrukciu budovy finančné prostriedky nemá. 

                    Doporučil  nad touto otázkou zamyslieť sa komplexne. 

Becse O. – opýtal sa žiadateľa, aké ciele má s touto nehnuteľnosťou. 

Svitač V. – chcel by rozšíriť svoju obchodnú sieť a zriadiť železiarstvo – predajňu. Po ocenení  

                   súdnym znalcom by sa mohli na cene dohodnúť. 

P. starosta – doporučil frakcii SMK túto otázku v rámci prestávky prehodnotiť a vyhlásil 15- 

                     min. prestávku. 

Po prestávke. 

P. starosta sa opýtal poslancov, či došlo k iným záverom počas prestávky. 

Ing. Takács – nedošlo k zmene názoru, čo odôvodnil tým, že v obci  je záujem o byty a z toho  

                       dôvodu by bolo dobré túto budovu prerobiť na byty, napr. aj pre pedagógov. 

  Poslanci navrhujú, aby obec nechala túto nehnuteľnosť súdnym znalcom oceniť            

                        a k otázke predaja sa vrátiť po 2 mesiacoch. 

P. starosta – diskutovať v tom prípade nemá význam o žiadosti a doporučil len brať na vedomie. 

P. Svitač – keby si chcel dať oceniť nehnuteľnosť, či sa mu umožní prístup do tejto budovy.   

                  Opýtal sa, či vôbec poslanci pomýšľajú o predaji nehnuteľnosti. 

P. starosta – prístup sa umožní ale bez garancie, že sa nehnuteľnosť predá a preto doporučil, aby  

                    obec dala urobiť znalecký posudok a vrátiť sa k prejednaniu žiadosti o dva mesiace. 

                    Potom dal hlasovať o upravenom uznesení. 

Hlasovanie: všetci za. 

             

- Delegovanie zástupcov obce do školských rád / ZŠ, ZŠ s VJM, MŠ Hurbanova, MŠ  

   Sládkovičova, CVČ/ 

   - žiadosti priložené k zápisnici 

P. starosta – nakoľko skoro každý poslanec bude delegovaný, poslanci obdržali povinnosti  

                    vyplývajúce z tejto funkcie. Počet členov školských rád je určený aj podľa počtu  

                    zamestnancov. 



                      Podľa toho je aj predložený návrh uznesenia. Z troch členov delegovaných  

                      zriaďovateľom musí byť minimálne 1 poslanec. 

                      Taktiež zriaďovateľ musí určiť koľko členná bude školská rada. 

Becse O. – vzhľadom na to, že je tu 13 poslancov, doporučil v MŠ Sládkovičova delegovať 3  

                   poslancov, aby každý poslanec bol delegovaný a nikto nemal dôvod sa uraziť. 

P. starosta – upravil návrh uznesenia podľa návrhu p. Becse Ota a dal o bode A/ hlasovať. 

Hlasovanie: všetci za. 

P. prednosta – podľa § 25 obec bude musieť delegovať zástupcov aj do školskej rady osobitnej  

                       školy. 

Ing. Miškovič – navrhol otázku delegovania zástupcu obce v osobitnej škole riešiť až v máji. 

Haris Z. – navrhol v MŠ Hurbanova tiež 7 člennú školskú radu, nakoľko je tam maď. a slov.  

                 trieda. 

Poslanci návrh p. Harisa schválili. 

Ing. Takács – frakcia SMK navrhuje poslancov OZ delegovať nasledovne: 

                      ZŠ  slov.   – Asztalos, Ryšavá, Holková  

                      ZŠ s VJM – Németh, Becse, Haris  

                      MŠ Sládkovičova – Becse O., Mládenczová, Dudák 

                      MŠ Hurbanova – Molnár, Takács 

                      CVČ – Miškovič, Gál 

P. starosta dal o prednesenom návrhu Ing. Takácsa hlasovať. 

Hlasovanie: všetci za. 

Potom p. starosta dal hlasovať o bode B/ návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie:  všetci za. 

Ing. Miškovič – aký je stav volieb riaditeľov školských zariadeniach u nás. 

P. starosta – mimo ZŠ slov. sa v ostatných školských zariadeniach budú musieť voliť riaditelia. 

Németh J. – či návrhy školských rád OZ len akceptuje a právo rozhodnúť má len školská rada. 

P. starosta – OZ len potvrdzuje návrhy školských rád. Tým, že zákon hovorí, že OZ akceptuje,  

                     t.j. predpisuje poslancom ako majú hlasovať čo je protiústavné, čo sa bude musieť  

                     riešiť z hľadiska právneho, ale zatiaľ platí táto zásada. 

                     Podľa tohto zákona bude potrebné vypísať okrem ZŠ slov. výberové konanie na 

                     miesta riaditeľov vo všetkých školských zariadeniach. 

 

- Spoločný obecný úrad – návrh na zriadenie spoločného šk. úradu. 

P. starosta – minimálny počet 1000 žiakov – štát platí l zamestnanca, ktorý by robil agendu 

                    kraja a komunikoval by s ministerstvom. Starostovia z obvodu Hurbanovo majú  

                    vôľu vytvoriť spoločný školský úrad a je potrebné zriadiť ho do 30.6.2004. U nás je  

                    zriadený spoločný obecný úrad u ktorého by sa len rozšírila činnosť. 

 Pretože pripomienky a dotazy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať 

o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Bőszénfa v MR – pozvánka 

  - priložená k zápisnici 

P. starosta – termín by určili oni, teraz by bolo potrebné určiť delegáciu. 

Dudák F. – zástupcovia tejto obce boli v Nesvadoch už 2x a majú záujem o nadviazanie  

                   užších priateľských vzťahov. Išlo by o 2 dni v máji, treba s tým počítať. 

                   V septembri majú oslavy – čakajú predstaviteľov z SR – súťaž vo varení typické  

                   slovenské jedlo. 

P. starosta – opýtal sa poslancov, kto by mal záujem. 

      Dudák F., Németh J., starosta obce, Becse N., Gál T. 

Hlasovanie: všetci za. 



Rozprava  a interpelácia poslancov.         
  

Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané, p. starosta otvoril rozpravu 

a interpeláciu poslancov. 

Becse O. – už druhýkrát sme rozhodovali o predaji bývalej budovy kancelárií JRD. 

  Bolo by potrebné v obci vytvoriť bytové podmienky pre mladých. 

                  Už v minulých rokoch spomínal, že smerom do obce Imeľ je neobrábaný 

                   vinohrad plný buriny. Doporučil zistiť majiteľov a informovať sa, či je tento  

                   pozemok na predaj, obec by ho mala kúpiť. Po nadobudnutí pozemok predať 

                         - ponúknuť na investovanie – výstavbu bytov podnikateľmi-firmami. 

P. starosta – otázka ÚP – teraz bol schválený, ktorý neplánuje bytovú výstavbu v tejto časti  

                     obce, ÚP obce by sa musel rozšíriť o zástavbu tejto lokality. Agrorent ich dal do  

                     užívania žiadateľom do termínu skončenia pozemkových úprav, pretože vlastníci  

                     sú úplne iní ako užívatelia. Napriek týmto skutočnostiam však túto možnosť 

                     preverí. 

                     Navrhol komisii výstavby aby vytypovala nové lokalityna eventuálnu bytovú  

                     Výstavbu. Taktiež existuje možnosť výstavby bytov skupinou záujemcov. 

                     Výstavba bytov pre starších – DOS – je možnosť dostavby z fondov EÚ za  

                     podmienok, ktoré však obec nespĺňa. Podmienkou financovania z fondov EÚ                   

                     je zastrešená a uzavretá budova s inžinierskymi sieťami. 

                     Je však možné prekvalifikovať stavbu na 25 malometrážnych bytov a žiadať  

                     finančné prostriedky na dostavbu z fondu výstavby. Navrhol na zasadnutí komisie 

                     výstavby spracovať koncepciu bytovej výstavby v obci. 

                     Ďalej oznámil, že obec je v jednaní na vytvorení priemyselného parku v obci –  

                     o tejto skutočnosti bude informovať poslancov na májovom zasadnutí OZ. 

Becse O. – navrhol DOS ponúknuť investorovi na predaj resp. dokončenie tejto stavby. 

P. starosta – snaží sa nájsť riešenie na dokončenie tejto stavby, lebo je už dávno rozostavaná, 

                     ale kým je v majetku obce, obec má väčšiu možnosť vplývať na účel využitia. 

Németh J. – vrátil sa k otázke riešenia priateľských vzťahov s obcou Szentlászló – pýtal sa, či  

                    zo strany obce bolo reagované na túto ponuku. Ak nie, doporučil do 29.5. písomne  

                    odpovedať na základe uznesenia OZ, aby sa neurazili, že ešte pred nimi bude naša  

                    obec kontaktovať obec Bőszénfa. 

- Ďalej informoval o návšteve skupiny poslancov v oboch ZŠ bez ohlásenia, aby  

  poslanci videli skutočný stav v ZŠ. 5 poslanci prešli všetky priestory ZŠ. Technický  

  stav budovy sa bude musieť riešiť. Treba povedať, že boli zistené veľmi kontrastné  

  veci v oboch ZŠ, čo je evidentné na prístupe či už riaditeľov ZŠ alebo triednych  

                    učiteľov. Došli k záveru, že niektoré veci by si mohli sami zabezpečiť a nečakať na  

                    pomoc resp. pracovníkov VPS. 

                    P. zástupca starostu si urobil veľa poznámok a bude potrebné k týmto veciam sa  

                    vrátiť a prehodnotiť. 

                    Milo boli prekvapení napriek zlému technickému stavu školskej kuchyne jej  

                    čistotou. 

P. starosta – po zasadnutí OZ sa skontaktovali s obcou Kiskőros aj Szentlászlo, ale potom  

                    sa už predstavitelia týchto obcí neprihlásili a k priamym kontaktom nedošlo, čakal  

                    návrh na stretnutie z ich strany, nakoľko iniciatíva vyšla z ich strany. Nemal ani  

                    času viacej sa týmito aktivitami zaoberať z dôvodu, že mal dosť starostí okolo  

                    obecných vecí investičného charakteru. 

- K návšteve školy – navrhol p. zástupcovi starostu obce tlmočiť riaditeľom ZŠ 

  svoje zistenia na porade, ktorá sa bude konať 4. 5. 2004 o 13. 00 hod. na obecnom  

  úrade. Táto porada sa zvykne konať každý prvý pondelok v mesiaci. 

Becse O. – prijíma túto možnosť a v utorok sa tejto porady chce zúčastní, pretože veľa vecí 



                   je možné vylepšiť len je potrebná iniciatíva zo strany riaditeľov škôl. 

Mgr. Holková – navrhla, aby deti od 1. až do 4. triedy boli v jednej a tej istej triede a tak isto to  

                          zaviesť aj v ročníkoch od 5. až do 9., čím by sa vzťah žiakov k triede zmenil. 

                          O triedy sa má starať triedna učiteľka a žiaci,  o starostlivosť a údržbu átria 

                          a okolia školy osoby, ktoré sú za to platené. 

P. starosta – ak bude definitívny rozpočet pre školstvo, OZ sa bude musieť vážne zamyslieť nad 

                     tým, či školstvu bude stačiť štátna dotácia a keď nie, bude treba prijať patričné  

                     opatrenia, pretože obec nemôže zo svojho rozpočtu dotovať školstvo. 

                     V máji – júni bude potrebné vrátiť sa k otázke školstva. Podľa prvého rozpisu 

                     chýba na školstvo l 900 tis. Sk. Rozporové konanie bolo zaslané na KÚ – doteraz 

                     sa Krajský školský úrad nevyjadril. Cestou riaditeľov škôl sa robia maximálne  

                     racionalizačné opatrenia o ktorých riaditelia škôl budú informovať na pracovnej  

                     porade. 

Ing. Takács – ako to, že v ZŠ slov. nebudú voľby riaditeľa.  

P. starosta - volebný cyklus je 5-ročný. P. Podivinský bol zvolený pred 3-rokmi. 

Gál T. – informoval o protidrogovej akcii – 26.6.2004 – na futbalovom ihrisku od 9.00 hod.  

              celodenná akcia.  

              Vyzval obecných policajtov, aby pochôdzky plánovali aj okolo futbalového ihriska,  

              pretože počas víkendu bolo poškodené oplotenie ihriska.  

              K akcii „Športom proti drogám“ – požiadal p. prednostu, aby vyzval predsedov  

              všetkých občianskych združení na území obce, aby počas tejto akcie prezentovali svoju  

              činnosť, aby si mládež tu mohla vybrať, kde a čím by svoj voľný čas chcela tráviť.  

              Predsedovia by svoju účasť mali oznámiť do 20. mája. 

P. starosta – zopakoval informáciu p. Gála pre televíznych divákov. Poďakoval komisii za  

                    prácu. 

Mgr. Holková – do parku osadiť smetné koše. 

P. prednosta – vyrobené sú, a budú aj osadené v dohľadnej dobe.. 

Ing. Miškovič – požiadal občanov, ktorí majú neporiadok pred rodinnými domami, aby si dali  

                          do poriadku predzáhradky a tak sa zapojili do akcie „Za najkrajšiu  

                          predzáhradku“, ktorá bude vyhodnotená v mesiaci september. 

                          Informoval, že poklop zo žumpy za ŠH zmizol. 

P. starosta – bude zakrytá. 

P. Molnár – Ferplast – či už bol prijatý nesvadčan. 

                 - Tj Slávia – pýtal sa na nájomný vzťah p. Farkasa k ihrisku na Hollého ul. č. 6. 

P. prednosta – preverí a podá bližšiu informáciu o stave ihriska na májovom zasadnutí OZ. 

P. starosta – Ferplast má zriadenú kanceláriu, je prijatý l nesvadčan a l asistentka. 

                     Začať by chceli s výrobou v septembri. Do konca tohto roku by malo pracovať 80  

                     ľudí ak sa podnik dá do prevádzky v septembri. 

P. prednosta – dnes mali inštalovať nové PC  v CVČ v počte 5 kusov – akcia Infovek – v CVČ  

                        sa tým podstatne vylepší internetové spojenie a rozšíria sa možnosti pre deti  

                        a mládež vo využívaní PC. 

                      - od 1.4.2004 – akcia MOS – zapojených 110 občanov. 

                      - v priebehu bud. týždňa výsadba kvetín na námestí pred OcÚ 

                      - 2. májová nedeľa – vyhlásené obecné hody 

P. starosta – projekt – ušetrili sa peniaze – agentúra bola so spoluprácou spokojná. 

                     Tepelný audit ukázal, že po zateplení budovy ZŠ by sa malo ušetriť 60% energií. 

                     Za ušetrených 25 tis. Sk by sa objednal projekt na dostavbu vodoliečby ŠH. 

- možnosť šírenia intern. siete v káblovom rozvode podstatne zlacnela 



- v spolupráci s firmou  Ferplast a v ÚP Nitrianskeho sme jediná obec 

v ktorej je plánovaný priemyselný park. 

Iné pripomienky a dotazy nepadli. 

Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané, p. starosta sa opýtal návrhovej 

komisie, či má dodatky k uzneseniu z dnešného OZ. 

 

Ing. Takács oznámil,  že návrhová komisia iný vecný návrh do uznesenia nemá a považuje  

uznesenie z 19. zasadnutia OZ za schválené. 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva Nesvady č. 19/2004 

zo dňa 29. 4. 2004. 

 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e  

správu o kontrole plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov  v prednesenom znení. 

 

II. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ s c h v a ľ u j e    

     Správu o výsledku vykonania úplnej inventarizácie majetku obce k 31. 12. 2003 v predloženom  

     znení, 

B/ u k l a d á   

     zabezpečiť dražbu na odpredaj nepotrebného vyradeného inventarizačného majetku v termíne máj  

     2004.      Zodpovedný: p. prednosta OcÚ 

 

III. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

b e r i e   n a   v e d o m i e    informatívnu správu o plnení rozpočtu obce Nesvady k 31. 3. 2004  

v predloženom znení. 

 

 

 

IV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

     Správu o stave vymáhania pohľadávok obce Nesvady za l. štvrťrok 2004, 

B/ u k l a d á   správu o stave pohľadávok obce Nesvady spracovať v prehľadnej forme s porovnaním  

     údajov z predchádzajúcej kontrolnej štvrťročnej správy s uvedením zábezpeky jednotlivých  

     pohľadávok,      Zodpovedný: p. Nagy Imrich 

C/ v y k o n á v a ť  kontrolu vymáhania pohľadávok a prijímať účinné opatrenia za účelom ich  

     vymoženia.      Zodpovedný: p. prednosta OcÚ 

       Termín: mesačne 

 

V. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e    n a   v e d o m i e   správu komisie o možnostiach zabezpečenia realizácie separovaného   

     zberu odpadov v podmienkach obce Nesvady, 



B/ s ú h l a s í   

1. s realizovaním separovaného zberu odpadov prostredníctvom príspevkovej organizácie VPS 

Nesvady,     Zodpovedný: p. Mátyus Ján 

Termín: máj 2004 

2. so zakúpením potrebného počtu jutových a POP vriec na realizáciu separovaného odpadu pre  

       každú domácnosť + 10% rezerva,   Zodpovedný: p. prednosta OcÚ 

       Termín: máj 2004 

3. so separáciou odpadov v druhoch PE - flaše, sklo, elektrotechnický odpad a papier, 

C/ u k l a d á    

1. zabezpečiť príslušnú propagáciu separovaného zberu odpadov v obci Nesvady formou  

       letákov, v miestnom rozhlase a v NTV, Zodpovedný: p. prednosta OcÚ 

2. zabezpečiť technické zázemie pre realizáciu separovaného zberu odpadov v obci Nesvady, 

Zodpovední: p. prednosta OcÚ a p. Mátyus 

3. predložiť informatívnu správu o stave realizácie separovaného zberu v obci k 30. 9. 2004, 

Zodpovedný: p. Nagy Imrich 

Termín: 20. 10. 2004 

          4.    predložiť požiadavku na finančné zabezpečenie realizácie projektu na OZ v mesiaci máj  

                 2004,     Zodpovedný: p. Nagy Imrich 

          5.    vypracovať prevádzkový poriadok pre separovaný zber vrátane motivácie občanov  

                 a príslušnej zmeny VZN obce o odpadoch, 

       Zodpovední: p. prednosta OcÚ a p. Nagy I. 

       Termín: predložiť na zasad.OZ v mesiaci máj  

6. uzatvoriť zmluvu o spolupráci s obcou Palárikovo vo veci separovaného zberu. 

Zodpovedný: p. prednosta OcÚ 

Termín: do 31. 5. 2004 

 

VI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

     Informatívnu správu o výsledku kontrolného monitoringu zberu TKO za mesiac marec a apríl 2004     

     v predloženom znení, 

B/ k o n š t a t u j e  ,    ž e 

     v kontrolovanom období  došlo k zníženiu množstva TKO vyvezeného z obce v priemere o cca  

    15%, 

C/ u k l a d á 

     vykonať kontrolný monitoring v mesiaci september -október 2004. 

       Zodpovedný: p. Nagy Imrich 

VII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

o d k l a d á   prejednanie návrhu  zmluvy  firmy Veronika a.s. Dežerice na likvidáciu nebezpečného 

odpadu –elektronický  a elektrotechnický odpad  na zasadnutie OZ v mesiaci máj 2004. 

 

VIII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/   s c h v a ľ u j e    

výsledok hospodárenia NTV Nesvady s.r.o. za rok 2003 v predloženom znení, 

B/   o d v o l á v a     z funkcie konateľa spoločnosti NTV Nesvady s.r.o. p. Jánosa Dibusza na jeho  

       vlastnú žiadosť dňom 1. 5. 2004, 



C/   m e n u j e   za konateľa  NTV, s.r.o., Nesvady  Ing. Juraja Miškoviča dňom 1. 5. 2004. 

 

IX. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ b e r i e   n a    v e d o m i e  

     žiadosť p. Vojtecha Svitača, Novozámocká č. 50, Hurbanovo , o odpredaj nehnuteľností z majetku  

     obce vedených na LV č. 2462 a to budovy súp.č. 1190 nachádzajúcej sa na pozemku parc.č.        

     2215/16 – zastavaná plocha o výmere 137 m2 a pozemku o výmere cca 2000 m2, ktorý bude  

     oddelený geometrickým plánom z parc.č. 2215/3 – zastavaná plocha o výmere 3 1439 m2, 

B/ u k l a d á   objednať geometrický plán na odčlenenie nehnuteľnosti a znalecký posudok  

     na uvedenú nehnuteľnosť.     Zodpovedný: p. prednosta OcÚ 

                 Termín: máj-jún 2004 

 

X. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

A/ u r č u j e   počet členov rady školských zariadení nasledovne: 

1. MŠ Sládkovičova  - 9 členov školskej rady v zložení 2 pedagogickí  

       zamestnanci, 4 zvolení zástupcovia rodičov, 3 delegovaní zástupcovia obce,  

2. MŠ Hurbanova 4  - 7 členov školskej rady v zložení 2 pedagogickí 

       zamestnanci, 3 zvolení zástupcovia rodičov, 2 delegovaní zástupcovia obce, 

3. CVČ  - 5 členov školskej rady v zložení 1 pedagogický zamestnanec, 2         

       zvolení  zástupcovia rodičov, 2 delegovaní zástupcovia obce, 

B/ k o n š t a t u j e ,  ž e  na ZŠ s vyučovacím jazykom slovenským  ako aj na ZŠ s VJM  

      v zmysle zákona budú pôsobiť 11 členné školské rady v zložení  2 zvolení zástupcovia     

      pedagogických zamestnancov, 1 zvolený zástupca ostatných zamestnancov  školy,  

      4 zvolení zástupcovia rodičov, 3 delegovaní zástupcovia obce, 1 delegovaný zástupca inej  

      právnickej alebo fyzickej osoby, ktorá sa podieľa na výchove a vzdelávaní,   

C/ d e l e g u j e   zástupcov zriaďovateľa – obce Nesvady do školských rád nasledovne: 

      ZŠ slovenská:  Jozef Asztalos, Marta Ryšavá, Mgr. Gizela Holková 

      ZŠ s VJM:       Július Németh, Mgr. Norbert Becse, Zoltán Haris 

      MŠ Sládkovičova: Becse Ottó, Irena Mládenczová, František Dudák 

      MŠ Hurbanova:     Zoltán Molnár , Ing. Zoltán Takács 

      CVČ:                      Ing. Juraj Miškovič, Tibor Gál. 

 

XI. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í    

s uskutočnením návštevy v obci Bőszénfa v MR v zmysle písomnej pozvánky Obecného zastupiteľstva 

obce Bőszénfa v termíne 29. 5. 2004 a určuje delegáciu v zložení: 

František Dudák, Július Németh, Mgr. Norbert Becse, Tibor Gál a JUDr. Jozef Haris. 

 

XII. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

s ú h l a s í   

s rozšírením činnosti spoločného obecného úradu zriadeného mestom Hurbanovo a obcami Bajč, Imeľ, 

Nesvady, Dulovce, Martovce, Svätý Peter, Pribeta na vykonávanie preneseného výkonu štátnej správy na 

úseku územného plánovania, stavebného poriadku, vyvlastňovania a na základe zákona č. 135/1961 Zb. 

o pozemných komunikáciách v znení neskorších predpisov o činnosti na zabezpečenie preneseného 

výkonu štátnej správy v oblasti školstva, mládeže a telesnej kultúry. Všetky dohodnuté podmienky 



zmluvy existujúceho spoločného úradu zostávajú naďalej v platnosti, zabezpečenie preneseného výkonu 

štátnej správy v oblasti školstva bude zapracované do terajšej zmluvy formou dodatku. 

 

 

P. starosta - konštatoval, že uznesenie z 19. zasadnutia obecného zastupiteľstva je platné. 

 

           

 P. starosta na záver poďakoval všetkým poslancom za účasť a ukončil 19. zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. 

 

D.    a.    h. 

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ              starosta obce 

                 Overovatelia: 

      Marta Ryšavá 

      Jozef Asztalos 

 

Zapísala: Margita Ryšavá. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


